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未来居住的革新者
Innovators of the future to live in



重塑居住 启航未来 星舱筑家，一家引领新型居住革命的企业，专注于打造模块化、可扩展、可移动的住宅解决
方案。我们致力于让创新居住不再是遥不可及的梦想，而是触手可及的现实。在星辰大海中，为
您打造一个定制化、温馨的居所。

Starroom Architects, a company leading the new housing revolution, focuses on building modular, 
scalable, and mobile housing solutions. We are committed to making innovative living no longer a distant 
dream, but a reality within reach. In the sea of stars, create a customized and warm residence for you.

Rebuild your dwelling and set sail for the future



产品系列

星界系列
适用于创意式办公、休闲接待、移动商业。星界系列以其独特的设计和多功能性，
为现代商业活动提供无限可能。
Suitable for creative office, leisure reception, mobile business. With its unique design and 
versatility, the Astral series offers unlimited possibilities for modern business activities.

Astral series

星际枢纽
多功能中心模块，集文旅景区、街区拓展、移动商铺、创意集装箱等商业需求于一
身，为城市和景区注入新的活力。
The multi-functional center module integrates commercial needs such as cultural tourism 
scenic spots, block expansion, mobile shops, and creative containers, injecting new vitality 
into the city and scenic spots.

Star hub

星云生活
适用于单户型住宅、异形住宅到大型社区，满足所有的生活度假居住需求，提供舒
适和便捷的居住解决方案。
It is suitable for single-family homes, special-shaped homes to large communities, meeting 
all the needs of living and vacation living, providing comfortable and convenient living 
solutions.

Nebular life



服务理念

定制设计
我们提供个性化的定制设计服务，确保每个太空舱住宅都能满足客户的特定需求和审美偏好。
We provide personalized custom design services to ensure that each capsule residence meets the 
specific needs and aesthetic preferences of our customers.

Custom design

快速部署
我们的模块化设计使得太空舱住宅可以快速部署，极大缩短了从设计到入住的时间。
Our modular design allows for rapid deployment of capsule homes, dramatically reducing the time 
from design to occupancy.

Rapid deployment

及时响应
我们承诺提供及时的客户服务和技术支持，确保客户在使用过程中遇到任何问题都能得到迅速解决。
We are committed to providing timely customer service and technical support to ensure that any 
problems encountered by customers during use can be quickly resolved.

Timely response



星界系列
现代商业的无限可能



星际枢纽
城市和景区的新活力



星云生活
舒适和便捷的解决方案
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基本参数

标准配置

可选配置

外观尺寸：9.5m*3.3m*3.3m 使用面积：31.35㎡

家具软装/影音系统/电伴热带/室外踏步/门牌灯箱

地面铺装/环保内装/瞰景露台/照明系统/卫浴系统品牌空调
/热水器/电动窗帘/智能指纹锁/智控系统

Basic parameter

Standard configuration

Optional configuration

Apparent dimension：8.5m*3.3m*3.3m Usable area ：28.05㎡

Soft furnishings / Audio-visual system / Electric tracing zone / 
Outdoor step /Door light box

Floor paving / Eco-friendly interior / Overlooking terrace / Lighting system / 
Bathroom system brand air conditioning / Water heater / Electric curtain / 
Smart fingerprint lock / Intelligent control system 
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          地址：山东省潍坊市青州市益都西路222号

     联系电话：+86 19906365856

 Address: No. 222, Yidu West Road, Qingzhou City, Weifang City, Shandong Province

                                Contact number: +86 19906365856
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